
     

Referat fra bestyrelsesmøde mandag den 19. august 2024 

Tilstede: Hugo, Julie, Vicky, Ida, Jette og Eva 

 

Mail ang. ønske om returnering af staldleje for fraflyttet boks: 

Svar udarbejdes fælles og sendes.  

 

 

Mail ang. ønske om skift af fold:  

Svar udarbejdes fælles og sendes.  

 

 

Mail ang. ønske om opstaldning: 

Svar udarbejdes fælles og sendes.  

 

 

Mail ang. vask og maling af stald 2 i september: 

Svar udarbejdes fælles og sendes.  

 

 

Mail ang. staldens tilstand og nedvaskning.  

Forslaget om renovering af stald 2 for ca. 650.000,00 kr. finansieret via fonde og lån er urealistisk, da der 

ikke ydes fondstilskud til private formål (opstaldning af privatejede heste i stald 2) og foreningen kan 

hellere ikke optage lån.   

Hugo og Ida giver besked herom på møde.  

 

 

 

Dato for næste bestyrelsesmøde 16/9 kl. 17.30 i ”Boxen” 


